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Oru küla 
Kose vald 
75103 Harjumaa 
 
Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed: 

1. Aive Aun - lastevanemate esindaja/vilistlaste esindaja 
2. Haiti Jürmann – lastevanemate esindaja, hoolekogu aseesimees 
3. Natalja Kolesova – lastevanemate esindaja 
4. Marika Mae – õpetajate esindaja 
5. Etlin Ormak – lastevanemate esindaja 
6. Merle Pussak – Kose Vallavolikogu 
7. Katriin Randorg – õpilasesinduse esindaja 
8. Olavi Randorg – lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees 
9. Kristjan Relvik – lastevanemate esindaja, sekretär 
10. Iti Heiti Saggor – lastevanemate esindaja 

 
Koosolekul osales veel Orupõhikooli direktori kohusetäitja Krista Saadoja  
 
Päevakorra punktid: 
* Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine; 
* Uutele liikmetele hoolekogu töö ja ülesannete tutvustamine; 
* Eelmise koosoleku protokolli ülevaatamine; 
* Hetkeolukord koolis; 
* 2024 Oru Põhikooli juubeliaasta (aastapäeva korraldamine); 
* Jooksvad teemad/küsimused. 
 

1) Juhatuse valimine ( Sekretär, Aseesimees ja Esimees) 

Hoolekogu valis endi seast:  

Hoolekogu esimees Olavi Randorg 

Hoolekogu aseesimees Haiti Jürmann 

Hoolekogu sekretär Kristjan Relvik 

2) Hoolekogu leppis kokku koosolekute ja suhtluse kanali, et edaspidi info edastamine käib 

hoolekogu@orukool.edu.ee emaili aadressi kaudu. Hoolekogu juhtis tähelepanu, et kontaktid ei 

ole kodulehel õiged.  

3) Hoolekogu liikmed tegid ettepanekud kooli põhimäärusse ülevaatamiseks, põhimäärus on 

aastast 2015 aastast ja koolijuhtkond tegi ettepaneku selle kaasajastamiseks. Kooli põhimäärus 

vajab muutmist, see ülesanne läheb uuele direktorile. 

4) Direktori kohusetäitja Krista Saadoja tegi kokkuvõtte: 

a. Alates 2023 on 5 klassist B võõrkeeleks Soome keel. 

b. Koolieelarve koostamisega tuleb arvestada hinnatõusu, mis on tingitud käibemaksu ja ka 

miinimumpalga tõusust.  

c. Krista Saadoja tutvustas üldiselt eelarve plaani. Eelarve esitab vald volikogule 1.12.2023 

mailto:hoolekogu@orukool.edu.ee


5) Kas saali ja duširuumide koristus on piisav ja milline on koristamise graafik? Krista Saadoja lubas 

üle vaadata koristajate graafiku ning töökoormuse. Duši ruumide puhtus, WC töökorras olek. 

Katriin Randorg tõi välja tüdrukute WC. 

6) Kose vallal plaan viia haldus kõik ühte, et direktor ei peaks kokkade ja koristajate juhtimisega 

tegelema. Probleeme peaks lahendama hakkama uus direktor. Hetkel annab Krista Saadoja info 

edasi majandus juhatajale. 

7) Kose vald on algatanud pilootprojekti töö ja palga korralduse mudel välja töötamiseks. 

Hoolekogu peab andma oma arvamuse ja sisendi.  

8) Hoolekogu koosolek vähemalt korra kvartalis. Detsembris esimene koosolek koos lastega. Selle 

lastega kokkusaamine võiks toimuda varem. Kokkulepitud 7.12.23 8:30 

9) Väldime koolivaheaegasid, et mitte teha selle ajal hoolekogu koosolekuid. Leppisime kokku , et 

hoolekogu koosolekud algavad õhtul alates 17:30.  

10) 5 klassi B keele asemel on võimalus Inseneeria ja Tehnoloogia tund. Üle nädala kolmapäeviti. 

Ideaalis võiks minna edasi kuni 9 klassini.  Sept 2024 tuleb uuendada õppekava ja sellesse juba 

planeerida Inseneeria ja Tehnoloogia tunnid. 

11) Õpetajatega ollakse järjepeal, osad abiõpetajad ilma pedagoogilise hariduseta, vastava 

kokkuleppega, töö ja palga korralduse mudel tekitab võimalused, millega saab neid õpetajaid ka 

motiveerida pedagoogilise hariduse omandamiseks. Ettepanek diferentseerida erinevate 

tasemetega õpetajad, mis saab uue direktori ülesandeks. Lõpuklassi õpetajatel kõrgem palk on 

Hoolekogu ja kooli juhtkonna arvamus, kuna töökoormus on palju suurem ja õpetajad peaksid 

olema motiveeritud pingutama, et õpilased saavutaksid paremad tulemused lõpueksamitel.  

12) Uuele koolijuhile soovitus ja ülesandeks osaleda vabakuulajana Kose Valla hariduskomisjonis. 

13) Koosolekul arutati 15.06.2024 Koolijuubeli tähistamise korralduslikke punkte. 

14) Tehti ettepanek vilistlaskogu loomise ettepanek kelle abil edandada kooli tööd ja anda vilistlas 

kogule halduslikke ülesandeid.  Sellega tegeleb vilistlaste esindaja Aive Aun 

15) Hoolekogu poole pöördumine, millal on loota, et kergliiklustee valgusetus sisse lülitatakse? 

Merle Pussak teadis, et elektrilevi tegeleb ja detsember 2023 on valgustus saanud elektrilepingu. 

16) Tehti ettepanek Parkla loomiseks üle Oru tee lammutatud garaažide asemele, kus täna nii kui nii 

pargitakse. Oldi seisukohal, et maaomanikule peaks tegema ettepaneku. 

17) Kõigil koolis töötajatel on toimub 13.12.2023. kriisikoolitus. Õpilastel on sellel päeval iseseiva 

õppepäev e õppe päev ja hoolekogu annab ühehäälselt  nõusoleku. 

18) Kool on tellinud uue riskianalüüsi kriisiplaanile. 

19) Õpilasesindus on organiseerimas erinevaid tegevusi, nt kohvikupäeva. 

20) Õpilasesindus mainis, et  Emakeele õpetaja on tihti haige, 7-8 klass jäi palju teemasid läbimata ja 

seega lõpuklassis on raskem eksamitega.     

21) Koolituskulu vähenes lepitustasu võrra, või millisest eelarve realt see läks? 

22) Hoolekogu soovitab õpilasesindusele tegeleda rohkem kooli turundusega. Näiteks 

sotsiaalmeedia kontod (Instagram, Facebook) või plakatid. 

ALLKIRJAD 

_________________   __________________ 

/digitaalselt/    /digitaalselt/ 

Koosoleku juhataja        Protokollija 

 


